

5.—Soumis une communication de M. M. L. Rickner, locataire du Marché Bonsecours demandant un délai pour écouler sa marchandise.

Résolu: D'accorder ladite demande, pourvu que ledit Rickner soit obligé de déménager sous vingt-quatre heures d'avis du Surintendant des Marchés et ce, sans recours contre la Cité.

6.—Soumise une requête de citoyens du quartier St-Jean-Baptiste, demandant que le poste No 14 soit installé sur la rue St-Dominique en face du square Cherrier.

Résolu: D'informer les requérants que le Bureau regrette de ne pouvoir se rendre à cette demande qui est venue trop tard, que les contrats sont donnés et que les conventions sont faites.

7.—Soumis un extrait du procès-verbal d'une séance du Conseil tenue le 22 avril 1912, au sujet du salaire payé aux journalistes.

Résolu: De laisser cette question sur la table pour être reprise lors de l'étude du budget supplémentaire du mois de mai.

8.—Soumise une offre de M. A. Presseau offrant d'acheter les matériaux provenant d'une maison appartenant à la Ville et située sur la rue Montcalm.

Résolu: D'informer ledit M. Presseau que ladite propriété sera vendue à l'encan.

9.—Soumise une option de MM. Massicotte et Côté sur une propriété No 182 rue du Champ de Mars.

Résolu: D'informer lesdits Massicotte et Côté que la Ville ne peut prendre avantage de leur option.

10.—Le rapport sur les cas de fièvre typhoïde rapportés au Bureau durant la semaine finissant le 13 avril est soumis et déposé aux archives.

11.—Soumis un extrait du procès-verbal d'une séance du Conseil tenue le 22 avril, à l'effet de demander au Bureau des Commissaires de faire rapport sur l'opportunité de procéder à l'expropriation de la rue Notre-Dame entre les rues Fulford et Atwater.

Déposé sur la table pour considération ultérieure.

12.—Soumis un extrait du procès-verbal d'une séance du Conseil tenue le 22 avril renvoyant au Bureau des Commissaires un rapport de la Commission de Législation, "re" lampes d'ornement dans les rues publiques.

Résolu: De demander au Département en Loi si le Bureau des Commissaires peut adopter des règles applicables à ceux qui demandent et obtiennent la permission d'installer des lampes d'ornement sur les rues publiques ou si ce pouvoir relève du Conseil.

13.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef au sujet du transport du fret par la Compagnie des Tramways.

Résolu: De demander au Département en Loi si le Règlement No 210 peut être amendé de façon à ce que la Ville puisse, comme la Compagnie des tramways, faire faire le charroiyage de ses matériaux par ladite compagnie.

M. le Commissaire Lachapelle laisse son siège.

14.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef recommandant que M. John Hannah soit promu à la position laissée vacante par la résignation de M. W. H. Meldrum, contremaître de section dans une partie des quartiers St-Laurent et St-Louis.

Résolu: De nommer ledit John Hannah à la position ci-dessus, à compter du jour où M. Hannah a commencé à agir en remplacement de M. Meldrum.

15.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef sur une demande de MM. Bellhouse, Dillon & Co., pour la remise d'une retenue de \$323.64 pour garantie sur la construction de certains trottoirs en asphalte.

Résolu: Conformément audit rapport, que ladite demande de remise de retenue ne peut être accordée.

Ajournement.

L. N. SENECAI,

Secrétaire.

* * *

5.—Submitted a communication from Mr. H. L. Rickner, tenant of a stall at Bonsecours Market, asking for a delay in order to enable him to sell off his stock.

Resolved: To grant said request, provided that the said Rickner be held to move within 24 hours notice received from the Superintendent of Markets, without any recourse against the City.

6.—Submitted a petition from citizens of St. Jean Baptiste ward asking that No. 14 Station be erected on St. Dominique St., in front of Cherrier Square.

Resolved: To inform the petitioners that the Board regret to be unable to comply with their request, which has been made too late, the contracts having already been awarded and all the necessary arrangements having been perfected.

7.—Submitted an extract from the minutes of a meeting of the Council held on the 22nd April 1912, anent the salary paid to laborers.

Consideration deferred until the question of the supplementary appropriations to be voted in the month of May is taken up.

8.—Submitted an offer from Mr. A. Presseau to purchase the materials of a house situated on Montcalm St. and owned by the City.

Resolved: To inform Mr. Presseau that the said property will be sold by public auction.

9.—Submitted an option from Messrs. Massicotte & Côté on a property bearing No. 182 Champ de Mars St.

Resolved: To inform Messrs. Massicotte & Côté that the City cannot avail itself of their option.

10.—A return of the cases of typhoid fever reported to the Board of Health during the week ending on the 13th April was submitted and filed of record.

11.—Submitted an extract from the minutes of a meeting of the Council held on the 22nd April, requesting the Commissioners to report on the advisability of proceeding with the expropriation of Notre Dame St., between Fulford and Atwater Sts.

Consideration deferred.

12.—Submitted an extract from the minutes of a meeting of Council held on the 22nd April, referring to the Commissioners a report from the Legislation Committee "re" ornamental lamps on public streets.

Resolved: To ask the Law Department if the Board of Commissioners can adopt regulations applicable to those who apply for and obtain permission to install ornamental lamps on public streets or if the power to do so rests with the Council.

13.—Submitted a report from the Chief Engineer anent the carrying of freight by the M. S. R. Co.

Resolved: To ask the Law Department if by-law No. 210 can be amended in such a manner as to allow the City to have its materials carried by said Company.

Mr. Commissioner Lachapelle left his seat.

14.—Submitted a report from the Chief Engineer recommending that Mr. John Hannah be promoted to the position which has become vacant through the resignation of Mr. W. H. Meldrum, section foreman in a part of St. Lawrence and St. Louis wards.

Resolved: That the said Mr. J. Hannah be appointed to the position, from the date he actually replaced Mr. Meldrum.

15.—Submitted a report from the Chief Engineer on the application from Messrs. Bellhouse, Dillon & Co., for the refund of the sum of \$323.64 retained as guarantee in connection with the laying of certain asphalt sidewalks.

Resolved: In accordance with said report, that said application cannot be granted.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary

* * *